
1 

 

Protokół nr 81/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 
z dnia 10.02.2012 r. 

 
Obecni – wg listy obecności 
Posiedzeniu przewodniczył Starosta Wiktor Tyburski 

 
Porządek posiedzenia: 

 
1. Sprawy wniesione przez Naczelników Wydziałów i Kierowników Referatów 

Starostwa Powiatowego w Lęborku.  

2. Sprawy różne. 
3. Przyjęcie protokołu Zarządu Powiatu Lęborskiego.  

 

Ad 1) 
 

 
Skarbnik Powiatu – Grażyna Janik przedstawiła: 
 

1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany budżetu 
Powiatu Lęborskiego na 2012 rok. Uchwałą dokonuje się przeniesień  

w ramach działów między rozdziałami i paragrafami na łączną kwotę 
102.956 zł zgodnie z załącznikiem nr 1 do protokołu.   

Zarząd przyjął uchwałę nadając jej nr 127/2012. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

Kierownik Referatu Bezpieczeństwa Roman Wypasek przedstawił: 
 

1) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie wyrażenia zgody 
na przejęcie od Wojewody Pomorskiego zadań publicznych z zakresu 
administracji rządowej. Zgodnie z art. 35 ustawy z dnia 21 listopada 

1967 r. o powszechnym obowiązku obrony Rzeczypospolitej Polskiej 
kwalifikację wojskowa przeprowadzają wojewodowie przy współudziale 

szefów wojewódzkich sztabów wojskowych oraz starostów. Z powyższego 
wynika, że na terenie powiatu za przeprowadzenie kwalifikacji wojskowej 
odpowiada starosta dlatego uzyskanie zgody Rady Powiatu na zawarcie 

porozumienia w sprawie przejęcia, niektórych zadań z zakresu 
administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji 
wojskowej w 2012 r. jest konieczne. 

 Zarząd podjął projekt uchwały i skierował do Biura Rady Powiatu.  
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 
Naczelnik Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami                        
Bronisław Krzesiński przedstawił: 

 
1) wniosek Burmistrza Miasta Łeby o wydzielenie części działki nr 365/62  

w Łebie zgodnie z przeznaczeniem w planie zagospodarowania 

przestrzennego. Naczelnik poinformował, że propozycja Burmistrza 
zmierza do wydzielenia na nieruchomości obszaru na którym, znajduje 

się bór bażynowy w celu przekazania go na rzecz Gminy Miasta Łeba. 
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Działanie takie zdaniem Burmistrza pozwoli na ochronę lasu przed 

degradacją z zachowaniem wytyczonych ścieżek komunikacyjnych.  
 Zarząd po zapoznaniu się z mapką sytuacyjną uznał, że istniejące na 

nieruchomości ścieżki wg planu zagospodarowania przestrzennego nie 
stanowią dróg komunikacyjnych – są to dzikie ścieżki. Ponadto w planie 
zagospodarowania dla tej nieruchomości została wytyczona linia 

zabudowy, aby uniemożliwić potencjalnemu inwestorowi degradację 
boru.  

 Zarząd postanowił skonsultować wszystkie te spostrzeżenia  
z Burmistrzem Miasta Łeby odraczając decyzję w sprawie wydzielenia 
części działki nr 365/62. 

 
Naczelnik wydziału w związku z powyższym wycofał z porządku obrad 
wniosek o ustalenie ceny wywoławczej na sprzedaż przedmiotowej 

nieruchomości.  
 

2) wniosek właściciela działki nr 11/24 położonej w Małoszycach  
o sprzedaż lub wydzierżawienie na okres 10 lat części nieruchomości 
przyległej - działka 11/23 w Małoszycach. Przedmiotowy teren miałby 

zostać wykorzystany pod budowę – urządzenie parkingu dla gości 
stadniny koni prowadzonej przez właściciela działki nr 11/24.  

Naczelnik poinformował, że lokalizacja działki 11/23 stanowi dobre 
zabezpieczenie na poszerzenie istniejącej drogi komunikacyjnej 
stanowiącej własność Gminy Nowa Wieś Lęborska.  

 Zarząd w związku z powyższym postanowił odroczyć decyzję w sprawie 
sprzedaży/dzierżawy działki do czasu uzgodnienia z Wójtem Gminy Nowa 
Wieś Lęborska poruszonej przez Naczelnika Wydziału kwestii 

ewentualnego poszerzenia drogi.  
 

3) wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Specjalistycznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Lęborku o wyrażenie zgody na 
wydzierżawienie składników majątku nieruchomego stanowiącego mienie 

Powiatu Lęborskiego a pozostającego w nieodpłatnym użytkowaniu SPS 
ZOZ w Lęborku, obejmujących:  

– część budynku stanowiącego pomieszczenie o pow. 53,10 m2 (apteka 
„Pod Słowikiem”), 

– część budynku stanowiącego pomieszczenie o pow. 108,00 m2,  

(Regionalne Centrum Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa)  
Naczelnik wydziału poinformował, że z dniem 01.07.2011 roku wygasła 
podstawa prawna uchwały Rady Powiatu Lęborskiego określająca zasady 

zbycia, wydzierżawiania lub wynajęcia majątku trwałego SPS ZOZ.  
 Zarząd zobowiązał Naczelnika wydziału do przygotowania wspólnie  

z Wydziałem Edukacji zaktualizowanego projektu uchwały Rady Powiatu 
Lęborskiego.   
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 

 
Kierownik Referatu Programów Pomocowych Katarzyna Dampc 
przedstawiła: 

 
1) informację o wyborze najkorzystniejszej oferty w przetargu na dostawę 

fabrycznie nowych materiałów biurowych i tonerów dla Powiatu 
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Lęborskiego w ramach projektu pn. „Tandemem do świetlanej 

przyszłości” współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej  
w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego. Na realizację zadania 

wpłynęło łącznie 7 ofert, z czego 1 oferta nie podlegała ocenie.  
Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma PHU AGAT Alicja Gołąbek z Rumi 
uzyskując 100 pkt. 

 Zarząd zatwierdził wynik przetargu postanawiając zlecić realizację 
zadania wyłonionemu wykonawcy.  

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

2) informację o wyborze najkorzystniejszej oferty w przetargu na dostawę 

fabrycznie nowych materiałów biurowych i tonerów dla Powiatu 
Lęborskiego w ramach projektu pn. „Kadra przyszłości” 
współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach 

Europejskiego Funduszu Społecznego. Na realizację zadania wpłynęło 
łącznie 5 ofert, z czego 1 oferta nie podlegała ocenie. Najkorzystniejszą 

ofertę złożyła firma PHU AGAT Alicja Gołąbek z Rumi. 
 Zarząd zatwierdził wynik przetargu, wyrażając zgodę na podpisanie 

umowy z wyłonionym Wykonawcą. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

3) informację o wyborze najkorzystniejszej oferty w przetargu na dostawę 
fabrycznie nowych materiałów biurowych i tonerów dla Powiatu 
Lęborskiego w ramach projektu pn. „Kształcenie ustawiczne przepustką 

do lepszego jutra” współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej w 
ramach Europejskiego Funduszu Społecznego. Na realizację zadania 
wpłynęło łącznie 6 ofert, z czego 1 oferta nie podlegała ocenie. 

Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma PHU AGAT Alicja Gołąbek z Rumi. 
 Zarząd zatwierdził wynik przetargu postanawiając zlecić realizację 

zadania wyłonionemu wykonawcy.  
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

4) informację o wyborze najkorzystniejszej oferty w przetargu na dostawę 
fabrycznie nowego sprzętu i tonerów w ramach projektu „Tandemem do 

świetlanej przyszłości” współfinansowanego ze środków Unii 
Europejskiej w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego. Przetarg 
składał się z 4 części: 

 Część 1: dostawa fabrycznie nowego sprzętu: laptopów, 
oprogramowania systemowego, oprogramowania antywirusowego, 

projektorów, umocowań do projektorów, tablic multimedialnych  
z oprogramowaniem podstawowym, akcesoria do tablic 
multimedialnych, drukarki kolorowej, tonerów do drukarek. 

 Część 2: dostawa fabrycznie nowego sprzętu: laminatora  
i bindownic. 

 Część 3: dostawa fabrycznie nowego sprzętu: tablic 
suchościeralnych w komplecie z półką, gąbką, pisakiem. 

 Część 4: dostawa fabrycznie nowego sprzętu: kserokopiarki. 
Na realizację zadania wpłynęły oferty:  

 w części 2 – 1 oferta firmy Hurtownia Papiernicza GRAFIT II  

z Lęborka, która uzyskała maksymalną ilość 100 punktów.  
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 w części 3 – 3 oferty z czego najkorzystniejszą przedstawiła firma 

Hurtownia Papiernicza GRAFIT II z Lęborka otrzymując 100 pkt.  

 Zarząd zatwierdził wynik przetargu postanawiając zlecić realizację 
zadania wyłonionym wykonawcom. W zakresie części nr 1 i części nr 4 
wykonawcy, którzy złożyli oferty zostali wezwani do ich uzupełnienia lub 

wyjaśnienia. Propozycja rozstrzygnięcia w zakresie tych części zostanie 
przedstawiona przez Komisję Przetargową po zakończeniu procedury 
oceny ofert.   

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

5) informację o wyborze najkorzystniejszej oferty w przetargu na 
zorganizowanie i przeprowadzenie konsultacji i egzaminów 
czeladniczych mistrzowskich lub równorzędnych w wybranych 

zawodach w ramach projektu pn. Kształcenie ustawiczne przepustką do 
lepszego jutra współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej  
w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego. Przetarg składał się  

z 3 części: 

 Część 1: organizowanie i przeprowadzenie konsultacji i egzaminów w 

zawodzie fryzjer. 

 Część 2: zorganizowanie i przeprowadzenie konsultacji i egzaminów 

w zawodzie krawiec. 

 Część 3: zorganizowanie i przeprowadzenie konsultacji i egzaminów 

w zawodzie sprzedawca. 
Kierownik poinformowała, że do terminu składania ofert, tj. 01.02. 

2012 r. do godziny 1300 wpłynęła jedna niekompletna oferta na Część 2 
realizacji zadania. Pomimo wezwania wykonawcy do jej uzupełnienia 
oraz do wyjaśnienia treści oferty wykonawca nie podjął żadnych 

czynności. Wobec powyższego zgodnie z art. 24 ust. 2 pkt 4 ustawy  
z postępowania w sprawie udzielenia zamówienia publicznego wyklucza 

się wykonawcę nie spełniającego warunków udziału w postępowaniu.  
W ramach pozostałych części nr 1 oraz nr 3 w określonym terminie 
składania ofert nie wpłynęła żadna oferta. 

 Zarząd w związku z powyższym postanowił unieważnić postępowanie 
we wszystkich częściach. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
Kierownik referatu przedstawiła w tym miejscu SIWZ na powyższy 
przetarg, w której złagodzono nieco warunki, które musi spełniać 

wykonawca jak i sprecyzowano wymogi co do komisji egzaminacyjnej. 
 Zarząd zatwierdził zmiany w SIWZ postanawiając ogłosić ponowny 
przetarg na to zadanie.  

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

6) informację o wyborze najkorzystniejszej oferty w przetargu na 
wykonanie projektów graficznych, druk oraz dostawa materiałów 
promocyjnych w ramach projektu pn. „Tandemem do świetlanej 

przyszłości” współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej  
w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego. W wyznaczonym  
w SIWZ terminie wpłynęło 16 ofert na realizację zadania oraz 3 oferty po 

terminie, 4 oferty nie podlegały ocenie. Najkorzystniejszą ofertę złożyła 
firma Przedsiębiorstwo Produkcyjno - Handlowe ZAPOL ze Szczecina, 

która uzyskała maksymalną ilość 100 pkt.  
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 Zarząd zatwierdził wynik przetargu postanawiając zlecić realizację 
zadania wyłonionemu wykonawcy.  

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

7) informację o wyborze najkorzystniejszej oferty w przetargu na 

zatrudnienie nauczycieli/nauczycielek w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących nr 1 w Lęborku oraz Zespole Szkół 

Ogólnokształcących nr 2 w Lęborku, którzy opracują autorskie 
programy nauczania na podstawie zdiagnozowanych potrzeb 
uczniów/uczennic oraz przeprowadzą cykl zajęć wyrównawczych w 

zakresie matematyki w ramach projektu pn. „Tandemem do świetlanej 
przyszłości” współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej  
w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego. 

Przetarg składał się z 6 części: 

  Część 1: Zatrudnienie nauczyciela/nauczycielki w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących nr 1 w Lęborku, który opracuje autorski program 
nauczania na podstawie zdiagnozowanych potrzeb 10 

uczniów/uczennic oraz przeprowadzi cykl 32 godzin zajęć 
wyrównawczych w zakresie matematyki na poziomie klasy pierwszej - 
grupa 1 

  Część 2: Zatrudnienie nauczyciela/nauczycielki w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących nr 1 w Lęborku, który opracuje autorski program 

nauczania na podstawie zdiagnozowanych potrzeb 10 
uczniów/uczennic oraz przeprowadzi cykl 32 godzin zajęć 

wyrównawczych w zakresie matematyki na poziomie klasy pierwszej - 
grupa 2 

  Część 3: Zatrudnienie nauczyciela/nauczycielki w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących nr 1 w Lęborku, który opracuje autorski program 
nauczania na podstawie zdiagnozowanych potrzeb 10 

uczniów/uczennic oraz przeprowadzi cykl 32 godzin zajęć 
wyrównawczych w zakresie matematyki na poziomie klasy drugiej  

  Część 4: Zatrudnienie nauczyciela/nauczycielki w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących nr 2 w Lęborku, który opracuje autorski program 

nauczania na podstawie zdiagnozowanych potrzeb 10 
uczniów/uczennic oraz przeprowadzi cykl 32 godzin zajęć 
wyrównawczych w zakresie matematyki na poziomie klasy pierwszej - 

grupa 1 

  Część 5: Zatrudnienie nauczyciela/nauczycielki w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących nr 2 w Lęborku, który opracuje autorski program 
nauczania na podstawie zdiagnozowanych potrzeb 10 
uczniów/uczennic oraz przeprowadzi cykl 32 godzin zajęć 

wyrównawczych w zakresie matematyki na poziomie klasy pierwszej - 
grupa 2 

  Część 6: Zatrudnienie nauczyciela/nauczycielki w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących nr 2 w Lęborku, który opracuje autorski program 

nauczania na podstawie zdiagnozowanych potrzeb 10 
uczniów/uczennic oraz przeprowadzi cykl 32 godzin zajęć 
wyrównawczych w zakresie matematyki na poziomie klasy drugiej 

W wyznaczonym terminie składania ofert wpłynęły 2 oferty na części: 
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Część 4 - Agnieszka Kalicińska z Nowej Wsi Lęborskiej 
Część 5 i część 6 - Daniel Bladoszewski z Wicka  

Zarząd zatwierdził wynik przetargu postanawiając zlecić realizację 
części 4-6 wyłonionym wykonawcom, natomiast w częściach 1-3 
unieważnił postępowanie. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

Starosta Wiktor Tyburski w imieniu Kierownika Referatu Promocji  
i Rozwoju przedstawił:  
 

1) wniosek PHU Latarnik o dofinansowanie w kwocie 5.000 zł organizacji 
XII Międzynarodowego Festiwalu Latawców oraz Mistrzostw Latawców 
Akrobatycznych w Łebie, który ma się odbyć w dniach 30.06-

04.07.2012 r.  
Zarząd z uwagi na brak środków finansowych na finansowanie  

nowych zadań negatywnie odniósł się do wniosku zauważając, że na 
dotacje na tego typu przedsięwzięcia można ubiegać się w ramach 
postępowań grantowych.     

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna na posiedzeniu/ 
 

Starosta Wiktor Tyburski opuścił w tym miejscu posiedzenie Zarządu 
przekazując przewodnictwo Wicestaroście Ryszardowi Wencie.   
 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych Elżbieta Rabenda 
przedstawiła: 

 

1) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie zamiaru likwidacji 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej dla Dorosłych w Lęborku wchodzącej  
w skład Powiatowego Centrum Edukacyjnego – Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych im. Eugeniusza Kwiatkowskiego w Lęborku przy  
ul. Pionierów 16. Podjęcie uchwały związane jest z brakiem 

zainteresowania ze strony potencjalnych słuchaczy i zmianami w ustawie 
o systemie oświaty. Od lat nie był prowadzony nabór do ww. szkoły  

w związku z powyższym nie ma słuchaczy, których trzeba by było 
informować o fakcie likwidacji szkoły.  
 Zarząd podjął projekt uchwały i skierował do Biura Rady Powiatu 

Lęborskiego.  
/3 głosy za, 1 nieobecna w czasie głosowania, 1 osoba nieobecna na 

posiedzeniu/ 
 
2) wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum Edukacyjnego – ZSP  

o zaliczenie nadwyżki wykonanych dochodów w 2011 roku na rzecz 
bieżącego roku budżetowego i tym samym zwiększenie planu wydatków 

na 2012 rok o kwotę 3.661,07 zł. 
Skarbnik Powiatu Grażyna Janik nadmieniła w tym miejscu, że do 
wydziału wpłynął podobny wniosek Placówki Wielofunkcyjnej nr 2 „Dom 

w ogrodzie”.  
Zarząd postanowił odroczyć decyzję w tej sprawie do czasu 

uzupełnienia wniosków o informację wskazującą cele wydatkowania 

przedmiotowych środków finansowych.   
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3) informację Wojewody Pomorskiego, iż po wykonaniu diagnozy 
zapotrzebowania na funkcjonowanie ośrodka proadopcyjnego  

w województwie pomorskim  nie znalazł potrzeby tworzenia takiego 
ośrodka w Powiecie Lęborskim na bazie lokalowej Placówki 
Wielofunkcyjnej nr 2 „Dom w Ogrodzie” w Lęborku.  

 Zarząd przyjął informację do wiadomości.  
 

4) propozycję odpowiedzi na interpelację Radnej Teresy Ossowskiej – Szarej 
w sprawie dofinansowania Maratonu Ekologicznego im. Tomasza Hopfera 
w okresie ostatnich 5 lat przez Powiat Lęborski – załącznik nr 2.  

Zarząd zaakceptował treść odpowiedzi i skierował do Biura Rady 
Powiatu lęborskiego.    

 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Violetta Kurkiewicz – 
Zajączkowska przedstawiła: 

 
1) sprawę dotyczącą poparcia stanowiska dotyczącego utworzenia z obszaru 

województwa pomorskiego strefy wolnej od upraw roślin modyfikowanych 

genetycznie. Wicestarosta poinformował, że Stowarzyszenie Polska Wolna 
od GMO z siedzibą w Gliwicach działające na rzecz strefy wolnej od GMO 

wystąpiło, z prośbą o podjęcie uchwały popierającej uchwałę Sejmiku 
Województwa Pomorskiego Nr 547/XXXIII/05 z dnia 11 kwietnia 2005 
roku w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego utworzenia z obszaru 

województwa pomorskiego strefy wolnej od upraw roślin modyfikowanych 
genetycznie.  
 Zarząd postanowił wystąpić do Przewodniczący Rady Powiatowej 

Pomorskiej Izby Rolniczej w Lęborku z prośbą o wyrażenie opinii  
w powyższej sprawie.  

/3 głosy za, 1 nieobecna w czasie głosowania, 1 osoba nieobecna na 
posiedzeniu/ 

 

Inspektor Wydziału Budownictwa Marcin Tabaka przedstawił:  
 

1) wniosek Zakładu Budownictwa Ogólnego – Michał Fijałkowski 
działającego z up. Wójta Gminy Cewice o wydanie opinii dla planowanej 
inwestycji pn. „Projekt budowy drogi gminnej – ul. Spacerowej oraz drogi 

dojazdowej (działka 23/8) do zabudowy jednorodzinnej w Cewicach wraz 
z budowa infrastruktury: chodniki, oświetlenie i odwodnienie”.  
Inwestycja została skonsultowana z merytorycznymi wydziałami 

Starostwa Powiatowego, które nie wniosły żadnych uwag.  
 Zarząd  uzgodnił bez uwag planowaną inwestycję. 

/3 głosy za, 1 nieobecna w czasie głosowania, 1 osoba nieobecna na 
posiedzeniu/ 
 

2) wniosek o zwiększenie o kwotę 5.000 zł zadania związanego  
z wykonaniem Programu Opieki nad Zabytkami (PONZ) na lata 2012-
2015 dla Powiatu Lęborskiego. Inspektor poinformował, że na w/w 

zadanie w budżecie na 2012 rok zabezpieczono kwotę 5.000 zł, która wg 
zebranych danych szacunkowych okazuje się zbyt niska. Koszt 

przedmiotowego zadania kształtuje się na poziomie 10.000 zł.   
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 Zarząd wyraził zgodę na zwiększenie środków na zadanie  
o wnioskowaną kwotę.  

/3 głosy za, 1 nieobecna w czasie głosowania, 1 osoba nieobecna na 
posiedzeniu/ 
 

Naczelnik Komunikacja Dariusz Buczak przedstawił: 
 

1) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie ustalenia opłat za 
usuwanie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających na 
parkingach strzeżonych. Uchwałą ustala się wysokość opłat za czynności 

związane z usuwaniem statku lub innego obiektu pływającego,  
a w przypadku braku dostatecznie blisko strzeżonego portu lub przystani 
pozostawienia go na wyznaczonym przez starostę parkingu strzeżonym 

do czasu uiszczenia opłat za jego usunięcie i przechowywanie,  
w przypadku: 

 usunięcia roweru wodnego lub skutera wodnego - 50 zł oraz za każdą 
dobę jego przechowywania - 15 zł; 

 usunięcia poduszkowca - 100 zł oraz za każdą dobę jego 
przechowywania - 30 zł; 

 usunięcia statku o długości kadłuba do 10 m - 120 zł oraz za każdą 
dobę jego przechowywania - 50 zł; 

 usunięcia statku o długości kadłuba do 20 m - 150 zł; oraz za każdą 
dobę jego przechowywania - 100 zł; 

 usunięcia statku o długości kadłuba powyżej 20 m - 200 zł; oraz za 
każdą dobę jego przechowywania - 150 zł. 

 Zarząd podjął projekt uchwały i skierował do Biura Rady Powiatu 
Lęborskiego.  
/3 głosy za, 1 nieobecna w czasie głosowania, 1 osoba nieobecna na 

posiedzeniu/ 
 

2) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany uchwały nr 
IX/63/2011 Rady Powiatu Lęborskiego z dnia 16 września 2011 roku w 
sprawie ustalenia opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów 
usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz kosztów powstałych w 
wyniku wydania dyspozycji usunięcia a następnie odstąpienia od 

usunięcia pojazdu. Przepis art. 130a ust. 6 ustawy z dnia 20 czerwca 
1997 r. Prawo o ruchu drogowym zawiera delegację dla rady powiatu do 
określania corocznie wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg, 

przechowywanie ich na parkingu strzeżonym oraz określania wysokości 
kosztów powstałych w wyniku wydania dyspozycji usunięcia, a następnie 

odstąpienia od usunięcia pojazdu. Zgodnie z art. 130a ustawy należy 
przyjąć stawki określone w ustawie.  
W związku z tym nastąpiła konieczność zmiany stawek opłat określonych 

w Uchwale Nr XLIV/326/10 Rady Powiatu Lęborskiego z dnia 17 
września 2010 roku. 
 Zarząd podjął projekt uchwały i skierował do Biura Rady Powiatu 

Lęborskiego.  
/3 głosy za, 1 nieobecna w czasie głosowania, 1 osoba nieobecna na 

posiedzeniu/ 
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Ad 2) 
 

Wicestarosta poinformował, że odbyło się spotkanie z dyrektorem Zakładu 
PLK – PKP w Gdyni, na którym postanowiono podjąć działania zmierzające 
do budowy stacji kolejowej Lębork – Mosty w pobliżu przejazdu kolejowego  

w Mostach. Realizacja inwestycji ma nastąpić jeszcze w bieżącym roku, 
obecnie PLK – PKP przygotowuje dokumentację techniczną, na podstawie, 

której nastąpi podział udziału w kosztach. Deklarację udziału w inwestycji 
zgłosił Burmistrz Miasta Lęborka, Wójt Gminy Nowa Wieś Lęborska oraz 
Powiat Lęborski.    

 
Ad 3) 
 

Protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego nr: 
– 80/2012 z dnia 01.02.2012 r.- został przyjęty bez uwag. 

 
Na powyższym protokół zakończono. 
 

Protokołowała:  
Marzena Grunholc 


